
 
 

 

 

 

 

Megyünk és újra csapatunk a déli kisvárosban! 

Az Alföld síkján elterülő Tótkomlós város felpörög, ha jön a pünkösd. Az ország több 

pontjáról érkeznek versenygépek, illetve a látványra éhező barátok, ismerősök. A tavalyi 

pörgésen és jó hangulaton felbuzdulva idén sem hagyhatja ki a Speed Rally Team 

versenyzőpárosa, Farkas Roland és Kovács Tibor kettős. Az immáron ötödik alkalommal 

megrendezésre kerülő megmérettetés a kisváros szívében egy 2,7km nyomvonalon kialakított 

szlalom pályán zajlik, melyet, mint minden évben a település Református Tiszteletesének 

nyitóbeszéde illetve megautóztatása indít. 

Farkas Rolanddal beszélgettem az utazás előtt: 

A tavalyi élmények vagy a versenyhez való kötődésed az, ami miatt ismét a tótkomlós rallyn 

való részvétel mellett döntöttetek?  

Így ebben a sorrendben :-) Az elmúlt évben voltunk első alkalommal ezen a megmérettetésen, 

de azt gondolom, hogy egy életre a szívembe zártam. Mindazzal együtt, hogy épp kettő 

Rallysprint közé beiktatjuk, mint egy kis tét nélküli szórakozást.  

Említetted Szirákon, hogy nem vagy megelégedve a Fostikával. Sikerült kideríteni a hol 

hiba?  

Hiba? Annyira nem is hiba az. Talán ott és akkor kissé nehezen toleráltam a rendelkezésre 

álló 99 és fél lóerőt. Meleg is volt, sőt lehet én se voltam annyira „ott” mint amennyire kellett 

volna. Bár a belső felvételek visszanézése után megállapítottam, hogy szegénykémnek 

ismételten ki lett taposva a bele, úgyhogy ez ennyi. Érzésem szerint nem volt ott olyan 

nagynak mondható hiba. A soron következő sprintversenyre megpróbálunk kieszközölni még 

egy kis plusz sebességet, de majd meglátjuk…  

Az elmúlt 2 hétben megtörténtek azok a technikai fejlesztések, amiket szeretettek volna?  

Még nem, de rajta vagyunk a témán. A „technikai fejlesztéseket” kezdem azzal, hogy 

lemosom a kocsit- talán belül is kitakarítom, és visszaszegecselem a Szirákon leszakadt jobb 

első műanyagot. És szerintem itt a végére is értem a Technikai fejlesztéseknek  

Tervezed, hogy az élményautóztatásban részt veszel?  

Ugyan nem volt róla szó, de mindenféleképpen részt veszek benne, ha úgy alakul. Viszek 

néhány utcai gumit….:-)  

 



 
 

 

 

 

 

Mi lesz a cél a látvány, a buli vagy a másodpercek?  

Sejtem, hogy nem lesz egyszerű, de megpróbálom e három fontos elemet eggyé gyúrni és 

ennek tudatában, ennek fényében autózni. Tudom ugyan, hogy az egyik kizárja a másikat, de 

néha azért sikerül a látványosan és gyorsan kombó, és úgy vélem, ez a legjobb megoldás 

annak érdekében, hogy látvánnyal is szolgáljak a remélhetőleg nagy számban kilátogató 

nézőknek és végül, de nem utolsó sorban mi is jól érezzük magunkat az autóban. 

 

Köszönöm a riportot! 

Köszönet a támogatóknak:  

 ThisPoint Informatikai Kft. 

 Alpaablak Kereskedelmi Bt. 

 Hagger Építő Kft. 

 Mazzini Kft.  

 Jász és Jász Kft. 

 

Speed Rally Team sajtófőnök: Krizsán Zoltán 
Tel.:06-30-505-20-89 

E-mail: krizsan_zoltan@hotmail.com 
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